

## Press release

Frankfurt, Germany, 13 February 2026

**Media contact**  
T +49 711 222 985-711  
F +49 711 222 985-551  
[presse@boerse-stuttgart.de](mailto:presse@boerse-stuttgart.de)

## Boerse Stuttgart Digital and tradias plan merger to form European crypto champion

Fully regulated one-stop-shop for crypto infrastructure // Joint management team of Boerse Stuttgart Digital and tradias planned // Boerse Stuttgart Digital and tradias aim to expand leading European position in the digital and crypto business as a unit of Boerse Stuttgart Group

The leading European crypto infrastructure providers Boerse Stuttgart Digital and tradias plan to merge. Boerse Stuttgart Digital operates the largest crypto business of all European exchange groups, while tradias is a leading European crypto trading firm. The planned merger will create a fully regulated European crypto champion, covering the entire value chain of brokerage, trading, custody, staking, and tokenized assets. The newly formed unit of Boerse Stuttgart Group will include around 300 employees and will operate under a joint management team from Boerse Stuttgart Digital and tradias, with headquarters in Frankfurt and Stuttgart.

With their rapid growth and complementary offerings, Boerse Stuttgart Digital and tradias make an excellent match. Boerse Stuttgart Digital operates a regulated crypto broker, a regulated crypto exchange, and a MiCAR-licensed crypto custodian. Its institutional clients include Italy's biggest bank, Intesa Sanpaolo, DZ Bank with the cooperative banking group, and DekaBank with its crypto offering for savings banks – the two largest retail banking groups in Germany. tradias also operates across Europe, has outstanding expertise in trading and market making, and its client portfolio includes leading online brokers as flatexDEGIRO, internationally active neobrokers as Trade Republic, service providers as dwpbank, and government institutions. Boerse Stuttgart Digital and tradias intend to combine their strengths in a one-stop shop for European financial institutions that want to offer their customers secure, fully regulated access to cryptocurrencies or to engage in the crypto market themselves.

„With the planned merger of Boerse Stuttgart Digital and tradias, Boerse Stuttgart Group is driving the development and consolidation of the European crypto market.

As a reliable and trusted crypto infrastructure partner, we will serve a significant number of leading financial institutions across Europe. In doing so, we want to set the course for further growth and expand our leading position in the digital and crypto business in Europe," says Dr. Matthias Voelkel, CEO of Boerse Stuttgart Group.

Christopher Beck, founder of tradias: „We have built strong growth momentum in recent years. By merging with Boerse Stuttgart Digital, we will take the next logical step in our corporate development.“

Michael Reinhard, CEO of tradias: „Together, we will cover the entire value chain for digital assets and create a new European champion with significantly greater reach, strategic depth, and creative power for further market consolidation.“

The merger is expected to be completed in the second half of 2026, subject to the successful conclusion of negotiations and the approval of the supervisory authorities.

#### **About Boerse Stuttgart Group**

Boerse Stuttgart Group is the sixth largest exchange group in Europe with strategic pillars in the capital markets business and in the digital and crypto business. It operates exchanges in Germany, Sweden and Switzerland. As a true pioneer, it has built the largest digital and crypto business of all European exchange groups. Boerse Stuttgart Group has a workforce of 700 and premises in Stuttgart, Berlin, Frankfurt, Ljubljana, Madrid, Milan, Stockholm and Zurich.

#### **About Boerse Stuttgart Digital**

Boerse Stuttgart Digital is the leading crypto infrastructure partner in Europe, offering a modular one-stop-shop for institutional-grade trading and custody solutions. Powered by Boerse Stuttgart Group, with over 160 years of expertise in financial markets, Boerse Stuttgart Digital is fully regulated and MiCAR-compliant. With more than 200 international experts working across the eight hubs in Stuttgart, Berlin, Frankfurt, Ljubljana, Madrid, Milan, Stockholm, and Zurich, Boerse Stuttgart Digital enables financial institutions throughout Europe to provide their clients with easy and reliable access to digital assets.

#### **About tradias**

tradias is the institutional-grade infrastructure and crypto trading engine behind Europe's top banks & brokers. Enabling 30M+ Europeans to trade crypto via their bank. The default B2B2C rail for crypto in Europe. As a regulated investment firm and crypto-asset services provider with 100% focus on crypto & digital assets, tradias provides the necessary infrastructure and services to enable institutional investors to access the enormous potential of digital assets. tradias enables its customers to trade a variety of >150 cryptocurrencies and other digital assets in a regulated environment, as well as to access a range of other digital asset services such as tokenization. Our core and history is in trading and market making – building on these capabilities and experience, we created a holistic financial services offering for digital assets.

## Pressemitteilung

Frankfurt, 13. Februar 2026

Pressestelle  
T +49 711 222 985-711  
F +49 711 222 985-551  
[presse@boerse-stuttgart.de](mailto:presse@boerse-stuttgart.de)

### Boerse Stuttgart Digital und tradias planen Zusammenschluss zu europäischem Krypto-Champion

Voll regulierter One-Stop-Shop für Krypto-Infrastruktur // Gemeinsames Management-Team von Boerse Stuttgart Digital und tradias vorgesehen // Boerse Stuttgart Digital und tradias wollen unter dem Dach der Boerse Stuttgart Group europäische Führungsposition im Digital- und Kryptogeschäft ausbauen

Die führenden europäischen Krypto-Infrastrukturanbieter Boerse Stuttgart Digital und tradias wollen sich zusammenschließen. Boerse Stuttgart Digital betreibt das größte Kryptogeschäft aller europäischen Börsengruppen, tradias ist ein führendes europäisches Krypto-Handelshaus. Durch den geplanten Zusammenschluss entsteht ein voll regulierter europäischer Krypto-Champion, der die gesamte Wertschöpfungskette von Brokerage, Handel, Verwahrung, Staking und tokenisierten Assets abdeckt. Die neu formierte Einheit der Boerse Stuttgart Group wird rund 300 Mitarbeiter umfassen und soll künftig durch ein gemeinsames Management-Team von Boerse Stuttgart Digital und tradias mit Hauptsitzen in Frankfurt und Stuttgart geführt werden.

Mit ihrem schnellen Wachstum und ihren komplementären Angeboten ergänzen sich Boerse Stuttgart Digital und tradias exzellent. So verfügt Boerse Stuttgart Digital über einen regulierten Krypto-Broker, eine regulierte Krypto-Börse und einen MiCAR-licensierten Kryptoverwahrer. Zu den institutionellen Kunden zählen die Großbank Intesa Sanpaolo in Italien sowie die DZ Bank mit der genossenschaftlichen Finanzgruppe und die DekaBank mit ihrem Krypto-Angebot für die Sparkassen – die beiden größten Retail-Bankengruppen in Deutschland. tradias ist ebenfalls europaweit aktiv, hat herausragende Expertise in Handel und Market-Making und bringt ein Kundenportfolio mit führenden Online-Brokern wie flatexDEGIRO, international tätigen Neobrokern wie Trade Republic, Service Providern wie der dwpbank und staatlichen Institutionen ein. Künftig wollen Boerse Stuttgart Digital und tradias ihre Stärken in einem One-Stop-Shop für europäische Finanzinstitute bündeln, die ihren Kunden einen sicheren und voll regulierten Zugang zu Kryptowährungen bieten oder selbst im Kryptomarkt aktiv sein möchten.

„Mit dem geplanten Zusammenschluss von Boerse Stuttgart Digital und tradias treibt die Boerse Stuttgart Group die Entwicklung und Konsolidierung des europäischen Kryptomarkts voran. Als zuverlässiger und vertrauenswürdiger Krypto-Infrastrukturpartner werden wir künftig eine Vielzahl großer Finanzinstitute in Europa betreuen. Damit wollen wir die Weichen für weiteres Wachstum stellen und unsere europäische Führungsposition im Digital- und Kryptogeschäft ausbauen“, sagt Dr. Matthias Voelkel, CEO der Boerse Stuttgart Group.

Christopher Beck, Founder der tradias: „Wir haben in den vergangenen Jahren eine starke Wachstumsdynamik aufgebaut. Mit dem Zusammenschluss mit Boerse Stuttgart Digital gehen wir nun den nächsten konsequenten Schritt in unserer Unternehmensentwicklung.“

Michael Reinhard, CEO der tradias: „Gemeinsam vereinen wir die komplette Wertschöpfungskette für digitale Assets und schaffen einen neuen europäischen Champion mit deutlich größerer Reichweite, strategischer Tiefe und Gestaltungskraft für die weitere Marktkonsolidierung.“

Der Zusammenschluss soll, vorbehaltlich eines erfolgreichen Abschlusses der Verhandlungen sowie der Zustimmung der Aufsichtsbehörden, in der zweiten Jahreshälfte 2026 vollzogen sein.

#### Über die Boerse Stuttgart Group

Die Boerse Stuttgart Group ist die sechstgrößte Börsengruppe in Europa mit strategischen Standbeinen im Kapitalmarktgeschäft sowie im Digital- und Kryptogeschäft. Sie betreibt Börsen in Deutschland, Schweden und der Schweiz und hat als Vorreiter das größte Digital- und Kryptogeschäft aller europäischen Börsengruppen aufgebaut. Die Boerse Stuttgart Group beschäftigt 700 Mitarbeiterinnen und Mitarbeiter an Standorten in Stuttgart, Berlin, Frankfurt, Ljubljana, Madrid, Mailand, Stockholm und Zürich.

#### Über Boerse Stuttgart Digital

Boerse Stuttgart Digital ist Europas führender Krypto-Infrastrukturpartner und bietet als modularer One-Stop-Shop Kryptohandel und -verwahrung auf institutionellem Niveau. Als Teil der Boerse Stuttgart Group mit über 160 Jahren Expertise in den Finanzmärkten ist Boerse Stuttgart Digital vollständig in Deutschland reguliert und MiCAR-konform. Mit mehr als 200 internationalen Experten an den acht Standorten in Stuttgart, Berlin, Frankfurt, Ljubljana, Mailand, Madrid, Stockholm und Zürich ermöglicht Boerse Stuttgart Digital Finanzinstituten in ganz Europa, ihren Kunden einfachen und zuverlässigen Zugang zu digitalen Assets zu bieten.

#### Über tradias

tradias ist der institutionelle Infrastrukturanbieter und die Trading-Engine hinter Europas führenden Banken und Brokern. Damit ermöglicht tradias über 30 Millionen Menschen in Europa den Handel mit Kryptowährungen direkt über ihre Hausbank und ist damit der Standard für B2B2C-Krypto-Anbindungen in Europa. Als reguliertes Wertpapierinstitut und Anbieter von Krypto-Asset-Services mit hundertprozentigem Fokus auf Krypto und digitale Assets stellt tradias die erforderliche Infrastruktur und die passenden Services bereit, damit institutionelle Investoren das Potenzial digitaler Assets erschließen können. Unsere Kunden handeln in einem regulierten Umfeld mehr als 150 Kryptowährungen und weitere digitale Assets. Unsere Wurzeln liegen im Trading und Market Making. Auf dieser Erfahrung und diesen Fähigkeiten aufbauend haben wir ein ganzheitliches Finanzdienstleistungsangebot für digitale Assets entwickelt.